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Geachte voorzitter, leden van de commissie, 

Mijn naam is Tiemen Verhoeks, en ik spreek vanavond namens de werkgroep MFA Dorpshuis 
Zevenbergschen Hoek. Wij zijn hier om onze steun uit te spreken voor het gevraagde krediet 
en de uiteindelijke realisatie van de nieuwe multifunctionele accommodatie – het MFA – 
voor ons dorp. 

Sinds 2019 werken wij met een betrokken groep inwoners aan dit project. Vijf jaar geleden 
zijn we begonnen met een ambitie: een toekomstbestendige plek creëren waar 
verenigingen, sport, zorg, cultuur en ontmoeting samenkomen. Een plek die de sociale 
samenhang in Zevenbergschen Hoek versterkt en tegelijkertijd past bij de schaal en identiteit 
van ons dorp. 

Tijdens dit traject zijn er vele gesprekken gevoerd en plannen uitgewerkt. U bent op 
momenten geïnformeerd over onze wensen, prioriteiten en ambities. Niet altijd pasten deze 
zaken binnen het gemeenschappelijke karakter en (financiële) mogelijkheden van het MFA. 
Toch zijn wij als werkgroep tevreden met het resultaat dat er nu ligt. Op sommige punten 
hebben we stelling genomen, op andere vlakken hebben wij concessies gedaan. We hebben 
voortdurend gewerkt vanuit het uitgangspunt “wat is écht nodig?” 

De rol van de werkgroep is een uitdagende. Vrijwilligers hebben zich jarenlang belangeloos 
ingezet om te laveren tussen de wensen van het dorp en de realiteit van een sluitende 
begroting. Wij hebben gedurende het proces het dorp betrokken en geïnformeerd, via goed 
bezochte informatiebijeenkomsten, werkgroepbijeenkomsten, de dorpstafel, schriftelijke 
communicatie via het dorpsnieuws en visuele communicatie via het infobord en 
plattegronden in het huidige dorpshuis. De reacties vanuit het dorp op het huidige ontwerp 
zijn positief. 

Het moment waarop we nu zijn heeft lang geduurd. Te lang, volgens sommige onder ons. 
Toch vind ik het moment waarop we nu zijn een prestatie van formaat. Alle partijen, de 
school, kinderopvang en gemeente hebben een waardevolle rol vervuld om tot dit punt te 
komen. De samenwerking is constructief geweest met respect voor ieders belangen. Ik wil 
bij dezen daarvoor mijn dank uitspreken. 

Een aantal partijen wil ik met naam en toenaam bedanken die voor ons als werkgroep van 
groot belang zijn geweest:  

Als eerste de vrijwilligers die hebben geparticipeerd binnen de werkgroep. Mijn dank gaat uit 
naar de betrokken bewoners die zich hebben ingezet en de verenigingen zoals de KBO, de 
seniorenraad en de tafeltennisvereniging. Zonder hun bijdrage was dit nooit gelukt. 

Tennisvereniging "Het Bossche Lijntje": Door de bereidwilligheid van deze vereniging om hun 
paviljoen op te geven en zich te integreren met het dorpshuis heeft de positionering, 
aanzien en gebruik van het dorpshuis sterk verbeterd. 
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DAT Architecten: De werkgroep heeft de samenwerking met DAT Architecten als erg prettig 
ervaren. Het is DAT Architecten goed gelukt een vertaling te maken van alle belangen tot 
een uniform geheel. Een geheel met aandacht voor de individuele kenmerken van de 
verschillende partijen. 

Als laatste wil ik bij dezen nog een oproep doen. Een oproep aan de gemeente zich te 
realiseren dat er in de gemeente Moerdijk weinig voorbeelden zijn die gelijkwaardig zijn aan 
het plan dat voor u ligt. Ik wil specifiek aandacht vragen voor het beheer van deze 
accommodatie. De wijze van beheer moet aansluiten bij de samenwerking tussen alle 
partijen en efficiënt, betaalbaar en deskundig tot stand komen. Wij vragen de gemeente 
actief de regie te nemen in het opzetten van een beheerstructuur die past bij de schaal en 
samenwerking van dit MFA – duurzaam, professioneel én gedragen. 

Namens de werkgroep dank ik u voor uw aandacht. Wij hopen op uw steun. 




